
Buskerud Nei til EU 

Årsmøtesak 2: Årsmelding for Buskerud Nei til EU  2022 

Årsmeldinga omhandler styret og styrets arbeid i 2022. Den ble behandla i styremøte 13.03.2023. Styret 

i Buskerud Nei til EU ble valgt på årsmøtet i Sigdal 12.03.2022. 

Styrets medlemmer: 

Leder   Tom Ragnar Berg 

Nestleder  Erik Sandvik 

Sekretær  Runolv Stegane 

Kasserer  Randi Wolff Benjaminsen 

Styremedlem   Tone Jansen 

Styremedlem   Jan Ivar Jansen 

Styremedlem   Bente Hole 

Styremedlem   Renate Skogly 

Styremedlem   Trond Åmås 

1. varamedlem Veslemøy Fjerdingstad 

2. varamedlem Inge Losvik 

3. varamedlem Gunn Marit Bergerud 

Andre verv: 

Revisorer:  Kjell Grønhovd og Lars Foss 

Valgkomite:  Kari Vernsskog, Jon Ovrum og Cato Christiansen. 

Svein Olav Tovsrud, valgt som styremedlem på årsmøtet, bad seg fritatt som styremedlem like 

etterpå. Trond Åmås rykka opp som fast medlem i styret. 

1.Styrets arbeid 

Det har vært avholdt 11 styremøter: 25.01., 02.03., 12.03., 05.04., 02.05., 24.05., 07.06., 01.09., 

03.10., 07.11. og 14.12. Møtested har vært Kafe Kvisten i Åmot. Ett møte (01.09.) var på Sanden 

hotell i Hokksund. Styret har behandla 108 saker. 

Årsmøtet ble holdt på Folkemusikksenteret i Buskerud i Prestfoss, Sigdal 12. mars. Boye 

Ullmann fra Nei til EU sentralt var innleder og strømpriskrisa var hovedtema, i tillegg til vanlige 

årsmøtesaker. 

Åpne møter                               

18. juni arrangerte vi åpent møte på Haugestad gård i Lier. Tema: «Vi fortsetter kampen for 

folkestyret.» Innledere: Terje Bjørlo, Britt Bjørgård og Olav Boye.  



28. november holdt vi åpent møte på samfunnshuset i Mjøndalen. Tema: Strøm og strømpris. 

Innleder: Per Olaf Lundteigen. 

2.Organisasjon  

Buskerud Nei til EU: Fylkeslag og tre lokallag: Drammen, Eiker og Ringerike. På senhøsten fikk 
styret kontakt med Lier, og det kom i gang arbeid for å starte opp med nytt lag der. 

Det er ellers drevet aktiv medlemsverving, og vi har etter hvert blitt mer aktive på vår nye 
Facebook-side som blei oppretta i juni. 

Intern skolering i styret: Nei til EU sentralt ved Frida Aune Borstad og Synhtia Zaman holdt kurs i 
bruk av sosiale medier (Facebook) for styret i Drammen.                                                     
Deltakere: Trond Åmås, Erik Sandvik, Randi Wolff Benjaminsen og Runolv Stegane. 

Erik Sandvik sender nesten ukentlig ut til styret EU/EØS-nytt, redigert nyhetsbrev fra Stortingets 
bibliotektjeneste. 

Årsmøtet i 2022 gjorde følgende vedtak ved behandling av budsjett for 2022:                    
«Forslag til budsjett for 2022 med forslag fra Jan Ivar Jansen om en ny budsjettpost (utgift) på 
kr. 46 500.- (øvre ramme) til medievirksomhet vedtas.» Styret har i flere styremøter behandla 
dette, men det har ikke lyktes å få i gang egen mediegruppe. 

3.Representasjon  

Rådsmøte i Oslo 26.-27. mars: Trond Åmås og Randi Wolff Benjaminsen.           
Fylkesledermøter: Tom Ragnar Berg og Erik Sandvik deltok på to møter hver på Teams. Runolv 
Stegane deltok på fysisk fylkesledermøte i Oslo i mai. 

Ringeriksdagen: Fra styret møtte Tone O. Jansen og Jan Ivar Jansen, i tillegg til lokallagsleder på 
Ringerike (og 2. vara til styret) Inge Losvik.                 
Industriaksjonen ved Stortinget 19. september: Tone O. Jansen, Jan Ivar Jansen og Trond Åmås. 

Landsmøte i Nei til EU 11.-13. november:               
Erik Sandvik, Randi Wolff Benjaminsen, Trond Åmås, Renate Skogly, Kari Vernsskog, Tori Kløven 
og Karl Moum. 

4.Medlemsutvikling                            

Per 31.12.2021 hadde Buskerud Nei til EU 1015 betalende medlemmer. Medlemstallet har økt i 
2022. Det var 921 betalende medlemmer i 2021. Totalt er det 1097 personer registrert i 
medlemsregisteret.  

5.Økonomi  



Regnskapet, jf. sak 3, viser et overskudd på kr. 18 806.- Fylkeslaget har en beholdning på 636 
000 kroner. 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 


